
Van:   
Verzonden: donderdag 7 maart 2024 09:42 
Aan: Poort, Ruud <Ruud.Poort@provincie-utrecht.nl> 
Onderwerp: Toekomststoel Grootouders voor het Klimaat 
 

aan de Provinciale Staten van Utrecht, 

ter attentie van de griffie. 

 

Beste meneer Poort, 

Vorig jaar heeft de Commissaris van de Koning van ons de Toekomststoel in ontvangst 
genomen die wij op 19 april hebben aangeboden. 

Nu wordt het wat ons betreft tijd om te vragen welke plek en betekenis de 
Toekomststoel concreet heeft. De Toekomststoel is immers geen vrijblijvend symbool, 
maar een aansporing tot concrete actie en het maken van keuzes die de rechten 
beschermen van degenen die nog geen stemrecht hebben. 

-       Heeft de Toekomststoel daadwerkelijk een plek gekregen in de Statenzaal of uw 
collegekamer? 

-       Wordt er bij de voorbereiding van besluitvorming in nota’s en vergaderstukken concreet 
aan de orde gesteld wat de gevolgen zijn van een voorgenomen besluit op de lange 
termijn en dus voor de volgende generaties? 

-       Is er een gestandaardiseerd format voor het aanleveren van besluiten en wordt daarin 
gevraagd naar de gevolgen van het besluit voor de toekomstige generaties? 

-       Wordt er bij debatten/ besprekingen door de voorzitter gewezen op de betekenis van de 
Toekomststoel voor de besluitvorming over concrete kwesties? 

-       Worden de overwegingen over de gevolgen voor de toekomstige generaties concreet 
vastgelegd in de verslaglegging? 

-       Welke invloed heeft de aanwezigheid van de Toekomststoel concreet gehad op uw 
besluiten? En hoe is dat concreet vastgelegd? 

Over ruim een maand is het een jaar geleden dat de Toekomststoel door uw voorzitter 
werd aanvaard. Rond die tijd komen wij graag horen wat de aanwezigheid van de 
Toekomststoel als effect heeft gehad. Wij begrijpen dat de voorbereiding van de 
antwoorden op deze vragen een inspanning vereist en dat daar dus enige tijd voor nodig 
is. Vandaar ons verzoek nu. 



Wij menen dat onze vragen goed aansluiten bij de voorstellen die de werkgroep 
Stranddagen heeft gedaan voor de introductie van het BOB-model. De burgers en hun 
kinderen verdienen heldere antwoorden. 

Graag ontvangen we een berichtje van de griffie wanneer we de antwoorden op onze 
vragen mogen verwachten. 

En we kijken natuurlijk met grote belangstelling uit naar de antwoorden zelf. En we gaan 
er graag over in gesprek. Mogelijk kunt u daarvoor binnenkort al een datum aangeven 
binnen het kader van ‘Praten met de Staten. 

  

Vriendelijke groet, 

 

   
 

 

 
 




